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en waterschap een gevoel hoe de beleving is van betrokkenen over de brug en stuw. Punten uit 

de vergadering nemen gemeente en waterschap mee in uitwerking plannen. Er is geen 

stemming over agendapunten. Gemeente en waterschap nemen besluiten rondom stuw en 

brug. 

 geeft aan dat het belangrijk is gehoord te worden, dit wordt bevestigd.  

c. Betrokkenheid/rol natuurpartijen 

 en  zijn vaak met z’n tweeën aanwezig. Weliswaar namens twee 

verschillende partijen, maar allebei met een natuur achtergrond. Natuur en Milieu De 

Vechtstreek is meer regionaal georiënteerd; Stichting Das en Vecht richt zich vooral op 

zoogdieren. Andere partijen worden door één persoon vertegenwoordigd. Er wordt bij stil 

gestaan of het akkoord is dat natuurpartijen vanuit twee groepen worden vertegenwoordigd. Dit 

is geen probleem vanuit klankbordgroep.  geeft aan wel te voorkomen dat iedere 

vakgroep aanschuift, want het wordt onwerkbaar als ook de 14 vakgroepen vanuit LTO aan tafel 

zitten.  

Aanwezigen merken op het jammer te vinden dat Werkgroep Bewoners Junne er niet bij is. In 

gesprek blijven levert meer op. Mevr. Wisselink geeft aan dat ze sinds hun vertrek uit de 

Klankbordgroep de datum en het tijdstip van de vergaderingen aan hen meldt en bij hen 

aangeeft dat het mogelijk is weer aan te sluiten.  

Aanwezigen merken op dat door betrokkenen van de Werkgroep Bewoners Junne in de media 

wordt gezegd dat zij namens de bewoners spreken. Dat wordt door een groot deel van de 

inwoners van Junne niet zo ervaren en het is jammer dat die geluiden niet in de media te horen 

zijn.  

 

3. Brug ( ) 

 geeft een toelichting aan de hand van een presentatie (ter informatie bij verslag 

gevoegd). 

a. Toelichting ontwikkelingen sinds mei 2021, inclusief nieuwe wethouder voor 

brug Junne na verkiezingen maart 2022 en recente artikelen in media over 

verwijderen bomen/ struiken 

- 21 September 2021 Collegebesluit vaststelling omgevingsvergunning 
o Beroep ingediend op watervergunning (okt ‘21) 
o Beroep ingediend op omgevingsvergunning (dec ‘21) 

- Na gemeenteraadsverkiezingen in voorjaar 2022 krijgt wethouder Bart Jaspers Faijer ‘brug 

Junne’ in portefeuille.  

b. Toelichting op behandeling en uitspraak Rechtbank Overijssel op 

omgevingsvergunning en watervergunning 

19-1-2023 uitspraak van de rechtbank Zwolle op de water- en omgevingsvergunning voor brug 

Junne. Voor beide uitspraken geldt een termijn van 6 weken voor het instellen van een Hoger 

beroep bij de Raad van State, dit was mogelijk tot 3 maart en hiervan is gebruik gemaakt.  

Gevraagd wordt hoeveel tijd dit in beslag neemt. Dit is niet bekend, maar de ervaring is dat het 

op het moment meer dan jaar duurt voordat een zaak behandeld wordt. Uitspraak volgt meestal 

6 tot 12 weken daarna. 

c. Stand van zaken en vervolg coulanceregeling agrariers  

Voor de coulanceregeling is de gemeente met betrokken agrariers in gesprek. Dit kost meer tijd 

dan verwacht door de verschillende typen impact bij de agrariers. De coulanceregeling wordt 

vastgelegd in een collegebesluit. 

 meent dat het zou worden uitbetaald en afgewerkt. Info afkomstig uit afstemming 

tussen   en wethouder Bongers.  verwijst naar de gesprekken die 

op dit moment lopen met de agrariers.  geeft aan dat er frustratie is over moeizaam 

contact en de traagheid/ niet reageren van gemeente op afspraken en terugbelverzoeken.  

 geeft deze opmerking intern binnen de gemeente door (actie ).  

d. Stand van zaken en vervolg verkeersbesluiten en handhavingsprotocol 
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De verkeersbesluiten en handhavingsprotocol zijn een uitwerking van de Factsheet Maatregelen 

brug Junne (zie bijgevoegd). Het college besluit naar verwachting in de komende weken over de 

verkeersbesluiten en het handhavingsprotocol. Hierop is geen reactie mogelijk, wel op het 

verkeersbesluit. Dat komt ter inzage voor bezwaar en beroep.  

 vraagt naar de uitkomst van de actie over dit onderwerp tijdens de laatste 

vergadering. Mevr. Wisselink licht toe dat er in het najaar van 2021 een overleg is geweest 

tussen de burgemeester en LTO.  geeft aan dat het gesprek niet tot aanpassing 

heeft geleid.  geeft aan dat hij een andere uitkomst (namelijk aanpassing) had 

verwacht naar aanleiding van dat gesprek.  geeft aan dat de verkeersbesluiten en 

het handhavingsprotocol het resultaat zijn van de consensus tussen alle verschillende belangen. 

Aanwezigen geven aan dat het theehuisje in Junne meer verkeer trekt dan de brug. Enkele 

weken geleden stond er een ambulance voor de brug die er niet langs kon; de noodzaak van een 

brug met voldoende draagkracht wordt gezien.  

e. Vervolg en planning 

i. Kappen bomen en struiken (niet-vergunningsplichtig) 

 geeft aan dat de uitspraak van de Rechtbank Overijssel voor de gemeente 

aanleiding is om alvast nadere stappen te zetten in de voorbereidingen voor realisatie van de 

brug. Eerste stap was het verwijderen van bomen en struiken waarvoor geen vergunningsplicht 

geldt. Er is een verzoek tot handhaving ingediend bij de provincie, maar de provincie heeft na 

beoordeling van de stukken aan de gemeente laten weten dat er geen belemmeringen waren 

voor het verwijderen. Volgende stap is het uitvoeren van onderzoeken (o.a. bodemonderzoek) 

ter plaatse van de nieuwe brug.  

Aanwezigen geven aan dat er te laat over is gecommuniceerd door gemeente. Na toelichting in 

de vergadering dat dit komt door het moment tot waarop hoger beroep mogelijk was (3 maart) 

en aanvang broedseizoen (15 maart) is dit beter te begrijpen;  stelt voor bij een 

volgende situatie hier open over te zijn.  

 geeft aan dat uit zijn achterban de vraag kwam of er dit jaar gebouwd wordt. Er 

zijn vragen of het nodig was nu al te kappen; het is tegenstrijdig met Ommen als ‘groene 

gemeente’.  geeft aan dat er nog onderzoeken gedaan moeten worden, o.a. ter 

plaatse van de bomen en struiken die weg zijn gehaald.  geeft aan dat Ommen de 

naam als ‘groene gemeente’ zo niet waar maakt en het in zijn visie beter was geweest naar 

andere mogelijkheden voor onderzoek te kijken.  

ii. Bestek en selecteren aannemer 

De ontwerptekeningen van de brug worden nader uitgewerkt en een bestek wordt gemaakt. 

Naar verwachting is dit rond de zomer gereed.  

iii. Raadsinformatiebrief 

De informatie die vanavond is gedeeld wordt aankomende week met de raad gedeeld.  

 

4. Stuw ( )  

 geeft een toelichting aan de hand van een presentatie (ter informatie bij verslag 

gevoegd). 

a. Toelichting ontwikkelingen sinds mei 2021, inclusief personele wisselingen in 

projectleider, proces-projectmanager, waterschapsverkiezingen en nieuwe 

bestuurder, communicatie-aanpak 

-  heeft de rol projectleider van  overgenomen. 

- De proces-projectmanager binnen het waterschap heeft zicht op alle ontwikkelingen van 

de Vecht (binnen het beheergebied van Vechtstromen). Dit was . Op 1 

januari 2022 heeft  zijn rol overgenomen. Per 1 maart is  weg bij het 

waterschap. Nu is  de proces-projectmanager. is voor velen aan tafel 

een bekende uit andere projecten langs de Vecht.  

- De waterschapsverkiezingen zijn onlangs geweest. Wim Stegeman zal stoppen als DB-lid. 

Het is nog niet bekend hoe het nieuwe Dagelijks Bestuur er uit ziet.  
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- Er was enkele jaren geleden een subsidie aangevraagd voor nieuwbouw van de stuw. Deze 

zou verlopen en er is door het waterschap verlenging aangevraagd. Hierbij is de verlenging 

aangevraagd voor renovatie, omdat het waterschap (op basis van ervaringen bij stuw De 

Haandrik) verwacht dat dit mogelijk is. De subsidie is verlengd en de einddatum is nu 

september 2024.  

- Vanuit het waterschap staan niet alleen de werkzaamheden voor de stuw gepland, maar 

rondom de stuw moeten ook nog dingen worden gedaan, zoals aan de sluis. Binnen het 

waterschap zijn er verschillende mensen mee bezig, maar het voornemen is om de 

informatievoorziening te bundelen zodat het voor inwoners en andere belanghebbenden 

overzichtelijk blijft.  

b. Stand van zaken vergunningen (projectplan waterwet en 

omgevingsvergunning) 

Het projectplan waterwet is behandeld bij de Raad van State en onherroepelijk. De 

omgevingsvergunning staat op de lijst om behandeld te gaan worden bij de Raad van State, 

sinds februari 2022. Een behandeldatum is nog niet bekend.  

c. Werkzaamheden 2023: Inspectie stuw en controle aandrijving 

- Net zoals vorig jaar wordt ook dit jaar door Ecogroen de ecologie rondom de stuw 

gemonitord. Ook wordt in juni gekeken of er veranderingen zijn in de meetbouten van de 

stuw. 

- Aangezien er ook dit jaar geen mogelijkheden worden verwacht om de 

droogzetvoorziening te bouwen en de stuw te inspecteren, heeft het waterschap naar een 

andere manier gekeken om de stuw te inspecteren. Dit kan met duikers. Zij kunnen onder 

water de benodigde onderzoeken en inspecties doen, de stuw hoeft dus niet te worden 

‘drooggezet’. Dit wordt gedaan na het broedseizoen zodat er geen hinder is voor flora en 

fauna, dus circa vanaf juni/juli. De inspectie moet voor aanvang van het hoogwaterseizoen 

(vanaf 1 oktober) gereed zijn.  

- De resultaten van de inspectie worden verwerkt in een inspectierapport. Hiermee wordt 

een keuze gemaakt of de stuw gerenoveerd wordt, of dat nieuwbouw nodig is. Deze keuze 

wordt uiteindelijk gemaakt door het DB van het waterschap. Na de inspectie worden de 

resultaten gedeeld met de klankbordgroep in een bijeenkomst. De klankbordgroep vraagt 

of deze bijeenkomst dan voor het DB-besluit is, dit wordt bevestigd.  

- Vanuit beheer en onderhoud zijn zorgen bij het mechanisme van aandrijving van de 

stuwkleppen. Daarom worden dit jaar de cilinders die de drie in hoogte verstelbare kleppen 

van de stuw aansturen gereviseerd. De cilinders werken niet meer naar behoren en het 

waterschap wil dit oplossen voor het begin van het hoogwaterseizoen komend najaar. De 

cilinders worden ombeurten van de stuw gehaald en elders aangepast. Tijdens het 

verwijderen en terugplaatsen op de stuw is de weg kortstondig afgesloten voor de kraan 

die de kleppen uit de stuw tilt.  

- Vanuit de klankbordgroep, en specifiek LTO en Natuur en milieu De Vechtstreek, wordt 

gevraagd hoe de stuw zich verhoudt tot de bredere context (KRW, N2000) en gesprekken 

over peilen op de Vecht. Afgesproken wordt dat voor de zomer  wordt 

uitgenodigd voor de klankbordgroep om hierover met elkaar te spreken (actie:  

). 

d. Vervolg en planning (2023/2024) 

i. Uitkomsten inspectie en vervolg 

Zie hierboven: na de inspectie volgt een (concept) inspectierapport, bijeenkomst met de 

klankbordgroep en een bestuursbesluit over renovatie of nieuwbouw. Renovatie kan dan 

waarschijnlijk volgend jaar worden uitgevoerd. Bij nieuwbouw zal dit langer duren omdat eerst 

duidelijk moet worden wat voor type stuw het wordt, hoe deze eruit gaat zien etc.  

ii. Permanente droogzetvoorziening  

Zoals eerder aangegeven wordt de procedure afgewacht. 

 vraagt naar de stand van zaken van de aanpassingen aan de sluis. Afgelopen 

zomer is hier een toelichting over geweest vanuit het waterschap aan het bestuur van Plaatselijk 
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Belang, maar daarna is geen vervolginformatie geweest. Wat is de planning? Mevr. Wisselink 

antwoord dat een concrete planning er niet is, maar de werkzaamheden wel opgepakt moeten 

gaan worden. Op het moment dat er meer informatie is, dan wordt dit sowieso gedeeld.  

 

5. Overige zaken en volgende bijeenkomst 

a. Terugkoppeling gesprek bestuurders Jaspers Faijer en Stegeman met 3 

bewoners Junne (oktober 2022) en vervolg 

Op 24 oktober 2022 hebben de bestuurders Jaspers Faijer (gemeente Ommen) en Stegeman 

(waterschap Vechtstromen) een gesprek gehad met 3 bewoners uit Junne. Een vervolggesprek is 

nog niet geweest door verschillende omstandigheden. Onlangs heeft de vertegenwoordiger van 

de 3 bewoners laten weten dat met het verwijderen van de bomen/struiken door de gemeente er 

geen vertrouwen is voor een vervolggesprek. Op dit moment is er dus geen concrete actie voor 

een vervolgafspraak.  

b. Volgende bijeenkomst: nog te bepalen 

- Voor de zomer gesprek over stuw in bredere context (zie actie bij agendapunt 4c). 

- Na inspectie stuw, voor besluitvorming over renovatie/ nieuwbouw stuw. Moment nader te 

bepalen.  

- Voor de brug zal bij deze 2 momenten worden aangesloten.  

 vraagt welke info concreet van de gemeente verwacht kan worden.  

geeft aan dat nog niet bekend is wanneer de onderzoeken worden gedaan en wanneer de 

tekeningen/bestek gereed zijn. De verkeersbesluiten die binnenkort worden genomen worden 

gepubliceerd en zijn dus zichtbaar als besluit.  

c. Volgende nieuwsbrief 

Nieuwsbrief met de informatie zoals vanavond gedeeld wordt binnenkort gedeeld. Eerst worden 

de direct omwonenden nog geinformeerd in een keukentafelgesprek.  
 

6. W.V.T.T.K.  

Geen punten. 

 

7. Rondvraag  

- : de nieuwe borden met de omleidingsroute voor het verkeer hebben 

geholpen, er zijn minder mensen die moeten keren bij de stuw. Op 1 bord staat vermeld dat 

de tonnage op asdruk geldt in plaats van het totale voertuig, dit is niet correct.  

heeft een email (d.d. 7-11-2022) met de toezegging dat in week 47 dit zou 

worden aangepast, maar het is nog niet gedaan. Er is wat onduidelijkheid over de 

toezegging, mevr. Wisselink heeft het vermoeden dat het gaat om het plaatsen van de 

borden, niet om het aanpassen.  zoekt dit uit en stemt het foute bord af met 

de verkeerskundige (actie: .  

-  geeft aan dat bij de stuw/brug veel eikenprocessierups in de eiken zit, is dat te 

bestrijden? Het is ook niet prettig voor de vele toeristen daar.  verwijst naar het 

gemeentelijk bestrijdingsprogramma.  

-  vraagt aandacht voor vroegtijdige berichtgeving over afsluiting van de brug 

bij de inspectie en revisie van de stuw. Dit wordt beaamt door andere aanwezigen. Graag 

minimaal 1 week van te voren informeren zodat woon-werkverkeer en schoolgaande 

kinderen niet voor onverwachte afsluiting staan. Eventueel aankondigen met borden langs 

de weg.  neemt dit mee in voorbereiding van de werkzaamheden (actie: 

).  

- Opgemerkt wordt dat op verzoek van  de vergadering is verzet naar vanavond, 

maar dat hij zonder afmelding afwezig is.  geeft aan dat hij zijn sportavond 

heeft laten vallen voor de vergadering en dan is het jammer dat  er niet is.  

 

8. Afsluiting 
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De vergadering wordt gesloten. 

 

 

 

 

 



 

VERSLAG Klankbordgroep 8 6-4-2023 

Nieuwe actielijst vanaf 6-4-2023 

Nr. Actiepunt Datum Gereed Wie 

53  toelichting / 

gesprek met 

klankbordgroep over de 

stuw in relatie tot de 

bredere context (KRW, 

N2000) en gesprekken over 

peilen op de Vecht (nog in 

te plannen overleg, voor 

zomer 2023). 

6-4-23   

54 Uitzoeken toezegging over 

vervangen bord met 

onjuiste notatie belasting 

brug en afstemmen met 

verkeerskundige over 

vervangen bord.  

6-4-23   

55 Minimaal 1 week van te 

voren communiceren indien 

de brug wordt afgesloten in 

verband met 

werkzaamheden stuw. 

6-4-23   

     

 

 




